



شركة أسمنت الخليج ش.م.ع
Gulf Cement Company P.S.C
شركة مساهمة عامة
Public Shareholding Company
سجل تجاري رقم 2202 Commercial Reg. No.



صناعة نظيفة
Clean Industry - Sustainable Environment

Date: 05 March 2026

Ref : IR / 124 / 2026

MS/ Disclosure & Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange

التاريخ : 05 مارس 2026

الإشارة: IR / 124 / 2026

السادة / قسم الإفصاح والإمتثال
المحترمون
إدارى العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية

**SUBJECT: Confirmation of Operational and
Financial Stability**

الموضوع : تأكيد الاستقرار التشغيلي والمالي

Dear sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

In light of regional developments and the prevailing market conditions, Gulf Cement Company PJSC confirms that its operational activities are continuing safely without any interruption, we maintain prudent governance, and compliance with applicable regulatory requirements, we remain confident in the strength and resilience of the UAE capital markets ecosystem.

في ضوء التطورات الإقليمية والظروف السائدة في الأسواق. تؤكد شركة أسمنت الخليج (ش.م.ع) أن عملياتها التشغيلية مستمرة بشكل آمن دون أي انقطاع، كما نلتزم بتطبيق حوكمة رشيدة وامتثال للمتطلبات التنظيمية المعمول بها. ونبقى على ثقة بقوة ومرونة منظومة أسواق رأس المال في دولة الإمارات العربية المتحدة.

The company has activated its frameworks related to risk management and business continuity, while the safety of employees and stakeholders remains a top priority. All operational activities are proceeding in accordance with internal protocols and applicable regulatory requirements, and in coordination with the relevant authorities.

وقد قامت الشركة بتفعيل أطر العمل المتعلقة بإدارة المخاطر واستمرارية الأعمال لديها. في حين تبقى سلامة الموظفين وأصحاب المصالح تمثل أولوية قصوى، كما تسير جميع العمليات التشغيلية وفقاً للبروتوكولات الداخلية والمتطلبات التنظيمية المعمول بها وبالتنسيق مع الجهات المعنية.

This disclosure reflects the company's assessment of the current situation based on the information available as of this date, and this assessment remains subject to change in line with any new developments.

ويعكس هذا الإفصاح تقييم الشركة للأوضاع الراهنة استناداً إلى المعلومات المتاحة حتى تاريخه، ويظل هذا التقييم خاضعاً للتغيير تبعاً للتطورات المستجدة.

The company will continue to closely monitor developments and will inform the market of any updates should there be any material developments.

وستواصل الشركة متابعة التطورات بشكل مستمر، وستقوم بإبلاغ السوق بأي مستجدات في حال وجود أي تطورات جوهرية.

Best Regard,

وتفضلوا بقبول وافر الإحترام ،،،



Jose B. Sena - CEO/MD
جوسيه بي سنا - الرئيس التنفيذي / العضو المنتدب

P.O. Box : 5295, Ras Al Khaimah
United Arab Emirates

Phone : +971 7 2668222
Fax : +971 7 2668288 / 2668038
E-mail : info@gulfcement.ae
Website : www.gulfcement.ae

ص.ب : 5295 - رأس الخيمة
الإمارات العربية المتحدة

هاتف : +971 7 2668222
فاكس : +971 7 2668288 / 2668038
البريد الإلكتروني : info@gulfcement.ae
الموقع على الإنترنت : www.gulfcement.ae



ISO 9001 : 2015 & ISO 14001 : 2015 and ISO 45001 : 2018 & API 10A-0137